
SEJA OBČINSKE KONFERENCE ZSMS

Manifestacije in priprave na kongres
Odvijala se je po ustaljenem dnevnem redu, ki

je ponavadi na sejah konferenc v začetku leta.
Začetna formalnost s pozdravi delegatov in go-
stov ter izvolitvijo organov konference je opravil
predsednik Slavko Slak, ki je tudi vodil sejo.
V nadaljevanju so delegati potrdili zapisnik. fi-
nančno poročilo OK ZSMS za leto 1988 ter fi-
nančni plan za leto 1989 in izvolili Majo Krumber-
ger za novo članico odbora za statutarna vpraša-
nja in pritožbe pri OK ZSMS Ljubljana Vič-
Rudnik. .

Najzanimivejši del konference je bila točka
dnevnega reda »Informacija o aktivnostih OK
ZSMS in OO ZSMS Ljubljana Vič-Rudnik.«
V prihodnjih mesecih bo mladina organizirala več
športnih in kulturnih manifestacij, koncert za
srednješolce, v septembru pa že tradicionalni
Kmetijski tabor, skupaj z Mercator Kmetijsko
zadrugo Ljubljana in Srednjo agroživilsko šolo.

Na vsebinskem področju bo večina dela podre-

jena pripravam in izvedbi 13. rednega kongresa
ZSMS. ki bo letos oktobra ali v začetku novem-
bra. V zvezi s tem je predsednik OK ZSMS
delegate konference seznanil z vsebino gradiva
RK ZSMS »ZA DEMOKRACIJO«. ki naj bi
služilo kot osnova za pripravo kongresnih doku-
mentov. Temeljne zahteve tega gradiva so politič-
ni pluralizem (do tega ali naj bo strankarski ali
nestrankarski, se ne opredeljuje, funkcioniranje
političnega sistema pa razlaga z izkušnjami zahod-
nih sistemov), reforma skupščinskega sistema ter
splošne. tajne in neposredne volitve. Ne daje pa
odgovora na vprašanje, kakšen bo satus ZSMS
v prihodnje. Ali bo ostala takšna. kot je. ali bo
samostojna politična stranka, ali bo zveza več -
mladinskih organizacij. ali pa kaj četrtega? Na to
vprašanje bodo morali vsekakor odgovoriti tudi
mladi v osnovnih organizacijah. naloga OK ZSMS
pa je, da te odgovore zbere in zagovarja takšno
mladinsko organizacijo, kot si jo bodo želeli mla-
di, ki jih predstavlja.


